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n ANTALYA’DAKI Ispartalılar Derneği’nin 
kurucu başkanı Ali Erdal, derneğin ilk ola-
ğan genel kurulunda başkanlığa seçilerek 
güven tazeledi. Genel kurula Ispartalılar yo-
ğun ilgi gösterdi. Başkan Erdal, “Antalya’da 
yaşayan tüm Ispartalıların kapısını çalacağı 
tek adres ANIDER olacaktır.” dedi. n 4’TE   

ANIDER’DE GENEL
KURUL HEYECANI

BAŞKAN ALI ERDAL GÜVEN TAZELEDI 

                    n ÇEVRE Mühendisleri Odası Antalya Şu-
besi, Manavgat HES Barajı üzerine kurulması 
planlanan yüzer GES ile ilgili kaygılarını dile 
getirdi. Oda açıklamasında, “Paneller nede-

niyle su sıcaklığında 
artış ve buna bağlı 
olarak ekosistemdeki 
canlılar üzerinde zarar 
verici etkiler yaratabi-
lir” denildi. n 5’TE 

MÜHENDISLERDEN 
YÜZER GES’E TEPKI
                    

EKŞILI GÖLETI 
ÇÖPLÜK GIBI

ANTALYA’NIN GİZLİ CENNETİNDE ÇEVRE SKANDALI

Döşemealtı’nda “Gizli Cennet” olarak nitelendirilen Ekşili 
Göleti, duyarsız piknikçiler tarafından adeta çöplüğe çevrildi. 

Çöp konteynerlerinin içi boş kalırken etrafı atıklarla 
doldu. Son yıllarda su kaynaklarını kaybettiği 

için kuruma tehlikesi ile karşı karşıya kalan 
gölet, adeta kaderine terk edildi. 

                                        KADERİNE Mİ TERK EDİLDİ? 

n DÖŞEMEALTI ilçesinde yer alan ve bölge sakinleri-
nin “Gizli Cennet” olarak tanımladığı Ekşili Göleti, bazı 
piknikçilerin sorumsuzluğu ve duyarsızlığı yüzünden adeta 
çöplüğe döndü. Plastik atıklar, yiyecek ambalajları ve 
benzeri çöpler, göletin doğal güzelliğini gölgeleyerek çevre 
kirliliğine sebep oldu.  Gölün adeta kaderine terk edilmesi, 
hem yöre halkının hem de doğaseverlerin tepkisini çekti.

KORUMAK HEPİMİZİN GÖREVİ 

n AKDENIZ Üniversitesi Öğretim Üyesi Prof. Dr. Mehmet 
Gökoğlu, “Bu tür alanların korunması, yalnızca doğal gü-
zelliklerin sürdürülmesi açısından değil, aynı zamanda böl-
genin su kaynaklarının geleceği açısından da büyük önem 
taşıyor. Antalya gibi su sıkıntısı yaşayan bir bölgede, Ekşili 
Göleti gibi doğal su kaynaklarının korunması hem ekolojik 
hem de toplumsal bir sorumluluktur.” diye konuştu. n 5’TE 

Kampçıların 
tercih noktası 

n KENT merkezine 40 
kilometre mesafede yer 

alan Ekşili Göleti’nde 
herhangi bir tesis bulun-
muyor. Gölet kenarı,  çam 
ağaçlarının altında kamp 

ve piknik yapmak isteyen-
lerin tercihi oluyor. 

ÖZEL 
HABER

ERTUĞRUL
GÜN 

n SÜPER Lig’de 9 haftada 
sadece 8 puan toplayabilen An-
talyaspor’da yüzler gülmüyor. 
Galatasaray mücadelesinden 3-0 
mağlup ayrılan kırmızı beyazlı 
ekibin taraftarları Alex De Sou-
za’yı istifaya davet etti.  Yönetim 
ise başarısızlığın faturasını fikstüre 
kesti.  n SPOR’da 

Antalyaspor’da 
Alex tartışması

n NESLIHAN Ünlü P. (37), “O çocukların 
ağlama sesleri hiç durmuyor. Kapılar açıldığı za-
man çığlık çığlığa. Çok şiddetli ağlama sesleri. 
Ama muhtemelen o sesleri bastırmak için daha 
yüksek sesle müzik çalınıyor. Hemşireler kendi 
aralarında gülüyor, eğleniyor, sohbet ediyor” 
dedi. n HABERI 3’TE 

BEBEKLERIN AĞLAMA  
SESLERI KORKUNÇTU 

Şu an Antalya’da yaşayan 
Neslihan Ünlü P. ve Serdar P. 

Çifti, 2020 yılında Özel Reyap 
İstanbul Hastanesi’nde ye-

nidoğan çetesinin mağduru 
oldu. Çift yaşadıklarını anlattı. 

                    HEMŞİRELER GÜLÜP EĞLENİYOR 

n CHP Antalya İl Disiplin Kurulu; Mu-
ratpaşa önceki dönem İlçe Başkanı Hasan 
Şahin’e uyarı cezası verdi.  7’ye karşı 2  
oyla alınan kararın genel merkez tarafın-
dan beğenilmediği öne sürüldü. n 5'TE

ŞAHİN’E UYARI
CEZASI VERİLDİ  

n MURATPAŞA Belediye Başkanı Ümit 
Uysal, kardeş kent Çekya Prag 6 Bele-
diyesi’yle dostluklarını simgelemek için 
Fener Mahallesi’nde 1600 metrekare 
alana kurulan Çek-Türk Işbirliği Parkı’nı 
açtı. n HABERI 2’TE  

Kardeşlik parkı 

n MUSTAFA Kemal Okulları Biyoloji 
Kulübü öğrencilerini makamında ağır-
layan Konyaaltı Belediye Başkanı Cem 
Kotan, öğrencilerle sık sık bir araya gel-
mekten duyduğu memnuniyeti ifade etti. 
n HABERI 4’TE 

 

Başkan Cem Kotan
öğrencileri ağırladı

n ANTALYA Büyükşehir Belediye-
si tarafından yapımı süren “Hıdırlık 
Kulesi Çevresi Arkeolojik Kazı ve 
Seyir Terası Projesi” büyük oranda 
tamamlandı. n HABERI 2’DE 

Teras tamamlanıyor 

n MURATPAŞA Belediyesi’nin bu yıl 
9’uncusunu düzenlediği Uluslararası Ka-
leiçi Old Town Festivali’nin son gününde 
keçe kıyafet defilesi düzenlendi.  n 4’TE 

KEÇELİ DEFİLE

SICAKLIK ARTAR CANLILAR ÖLÜR

ISPARTALILAR BULUŞMASI
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Çekya-Türkiye arasında dip-
lomatik ilişkilerin başlaması 
ve Türkiye Cumhuriyeti’nin 
100’üncü yılı olması dolayı-

sıyla Muratpaşa Belediyesi’nin kardeş 
kenti Çekya, başkenti Prag 6’da ‘Çek-
Türk İşbirliği Parkı’nı açtı. Parka Prag 
ve Muratpaşa Belediyesi’nin dostluk 
sembolü olarak Anadolu’dan getirilen 
meşe palamudu dikildi. Dostluğu sim-
geleyen bu parkın açılmasının ardından 
Başkan Ümit Uysal, Muratpaşa’da par-
kın bir benzerinin açılacağını duyurdu. 
Çek-Türk İşbirliği Parkı Kaleiçi Old-
Town Festivali’nde Prag 6’dan gelen 
heyetle birlikte açıldı. 1939-1940 sokak 
kesişiminde bulunan parkta çocuk oyun 
alanı, fitness alanı ve dinlenme alanları 
bulunurken yanında da 700 metrekare 
alana sahip çay bahçesi yer alıyor. 1600 
metrekare alanda kurulu parkın açılı-
şında Başkan Uysal’ın yanı sıra Prag 
6 Belediye Başkanı Vaclav Kozeyn, 
Prag 6 Mali Hizmetler Müdürü Zdenek 
Hlinsky, Prag 6 Strateji Müdürü Jiri 
Lala ve Çek Cumhuriyeti Pribor Beledi-
ye Başkanı Jan Malik yer aldı.

GÜÇLÜ DOSTLUK BAĞLARI 
Açılış konuşmasında karşılıklı zi-
yaretler sonucu Çekya ve Prag 6 
Belediyesi’yle güçlü dostluk bağları 
kurduklarını söyleyen Başkan Uysal, 
sözlerine şöyle devam etti:“Bu yıl 
içinde Prag’ta Çek-Türk İşbirliği Parkı 

açıldı. Bunun için bütün Çekya halkı-
na ve Prag 6 Belediyesi’ne teşekkür 
ederiz. Kaleiçi OldTown Festivali’ne iş 
birliğimizi aktarmış olmaktan memnu-
nuz. Kültürel varlıkların korunması fikri 
üzerine birlikte festivalimiz çerçeve-
sinde çalışıyorduk. Prak 6’yı da bu yıl 

festivalimizde görmek ayrı bir keyif 
oldu. Bence Türkiye ve Çekya özellikle 
Muratpaşa, Prag 6 ve Pribor Belediye-
si dostluğumuzu çok ilerleteceğimizi 
düşünüyorum. Kültürel varlıklar çok 
kıymetli, Prag 6 için de çok kıymetli bir 
çalışma alanı. Ama bunun dışında biz 
işbirliğimizi yüksek teknoloji, yazılım, 
elektronik ve girişimci iklimi alanında 
da geliştirmek istiyoruz. Önümüzdeki 
süreçte bu alanda neler yapabiliriz, size 
bazı tekliflerimiz olacak. Onu da ayrıca 
değerlendiririz.”

FRANZ KAFKA RÖLYEFİ
Başkan Uysal ayrıca bir edebiyat 
meraklısı olarak açılan parka ilerleyen 
günlerde ünlü Yazar Franz Kafka’nın 
rölyefinin ekleneceğini de duyurdu. 
Prag 6 Belediye Başkanı Kozeyn ise 
Muratpaşa’yla işbirliği kurmalarının 
10›uncu yıldönümünde Antalya›da 
olmaktan çok mutlu olduğunu dile 
getirdi. Konuşmaların ardından başkan-
lar tarafından kırmızı kurdele kesimi 
gerçekleştirilerek parkın açılışı tamam-
landı. n DHA 

Çek-Türk İşbirliği Parkı açıldı
KARDEŞLİĞİN SEMBOLÜ 
MURATPAŞA Belediye Başkanı Ümit Uysal, Kaleiçi OldTown Festivali'nde Antalya'ya 
gelen kardeş kent Çekya Prag 6 Belediyesi ile dostluklarının sembolü olarak Çek-
Türk İşbirliği Parkı'nı açtı. Park, Fener Mahallesi'nde 1600 metrekare alana kuruldu

BÜYÜKŞEHIR Belediyesi’nin, 
Antalya’nın kültürel mirası ve 
tarihi yapılardan Hıdırlık Kule-
si’ni kültürel ve turistik çekim 
merkezi haline getirmek için 
2020 yılında Koruma Kurulu 
kararı doğrultusunda başlattığı 
arkeolojik kazı çalışmaları sonun-
da, bölgede antik dönem kalın-
tıları ve yapılar ortaya çıkmıştı.
Büyükşehir Belediyesi tarafından 
yürütülen Hıdırlık Kulesi Çevresi 
Arkeolojik Kazı ve Seyir Terası 
Projesi ile ziyaretçiler yürüyüş 
yolundaki cam yüzeylerde kalıntı-
ları incelerken, falezler üzerinde 
oluşturulan bölümde ise Akdeniz 
manzarasını seyredebilecek.

ÇALIŞMALARIN BÜYÜK BÖLÜMÜ 
TAMAMLANDI 
Büyükşehir Belediyesi Fen İşleri 
Dairesi Başkanlığı tarafından 
alanda restorasyon ve koru-
ma-onarım (konservasyon) işleri 
devam ediyor. Kulenin kuzey ve 

güney kısmındaki alanın ahşap 
kaplama ve antik kalıntıların 
izlenebileceği cam yüzeylerin 
montajları tamamlandı.Antik ka-
lıntıların ve tüm alanın aydınlat-
masına yönelik de cam yüzeylerin 
altı ve kule aydınlatma çalışmala-
rı da bitmek üzere. Tarihi Hıdırlık 
Kulesi’ndeki bitki temizliği ve 
dış duvar derz dolgu çalışması da 
tamamlandı. 
Projenin ikinci etap çalışmaları 
kapsamında kısa bir süre içinde 
Kulenin güneytarafında bulunan 
desenli taban mozaik alanın cam 
yüzeyle kapatılma çalışmasına 
başlanacak. 

ZAMAN YOLCULUĞU YAŞATACAK 
Antalya Müze Müdürlüğü ve 
KUDEB denetiminde Antalya 
Büyükşehir Belediyesi tarafından 
yürütülençalışmalarda bugüne ka-
dar, 93 yıllık buz fabrikası, antik 
hamam kalıntıları, mozaikler ve 
kale suru kalıntıları gün yüzüne 
çıkarıldı. n BÜLTEN/ABB

Hıdırlık’ta sona doğru 
Antalya Büyükşehir Belediyesi tarafından yapımı süren “Hıdırlık Kulesi Çevresi Arkeolojik Kazı ve Seyir Terası Proje-
si” büyük oranda tamamlandı. Cam ve ahşap zemin kaplamaları tamamlanan seyir terasında son rötuşlar yapılıyor.

Kent Tiyatrosunda yeni sezon başladı
KEPEZ Belediyesi Kent 
Tiyatrosu, perdelerini araladı. 
2024-2025 sezonunun açılış 
oyunu, Aylin Arslan’ın yönet-
menliğinde sahnelenen 'Düğün 
Hatırası' oldu. Erdem Bayazıt 
Kültür Merkezi’nde sahnele-
nen oyunun ilk temsili,  tiyatro 
severlerden yoğun ilgi gördü. 
Geleneksel Türk tiyatrosunun 
önemli bir parçası olan köy 
seyirlik oyunlardan esinlenerek 
hazırlanan ‘Düğün Hatırası’, 
altı farklı köy hikâyesini bir dü-
ğün atmosferiyle harmanlayarak 
sahneye taşıdı. Renkli oyuncu 
kadrosuyla halk kültürünün 
canlılığı tiyatro sahnesine yansı-
tıldı. Kırsal yaşamın samimiyeti 
ve mizahını etkili bir şekilde 

sunan oyun, izleyicilerden tam 
not aldı.

SANATSIZ BİR TOPLUM 
NEFESSİZ BİR TOPLUM
Kepez Belediyesi Kent Tiyatro-
su’nun sezon açılışında, oyun-
cuların heyecanına Kepez Bele-
diyesi Başkan Yardımcısı Evrim 
Yalçın da ortak oldu. 2024-2025 
sezonunu “Düğün Hatırası” 
oyunuyla açan tiyatro ekibinin 
ilk temsiline katılan Başkan 
Yardımcısı Yalçın, “Bizler 
Başkanımız Mesut Kocagöz’ün 
önderliğinde şehrimizin alt yapı 
sorunlarını çözerken, sanattan 
uzak durmanızı istemiyoruz. 
Sanatsız bir toplum nefessiz bir 
toplum diyoruz. 

Bizleri de ilk günümüzde 
yalnız bırakmadığınız için çok 
teşekkür ediyoruz. Bu işler tek 
başına olmuyor, ekiple oluyor. 
Burada çok güzel bir emek, 
çok güzel bir ekip var“ diyerek 
emeği geçen herkese teşekkür 

etti. Kepez Kent Tiyatrosu’nun 
ücretsiz sahneye koyduğu, ‘Dü-
ğün Hatırası’ adlı oyun her hafta 
Cuma ve Cumartesi günleri 
20.00’da seyirciyle buluşacak.  
n BÜLTEN/KEPEZ 
BELEDIYESI 

ANTALYA Büyükşehir Belediyesi Sokak 
Hayvanları Geçici Bakımevi ve Reha-
bilitasyon Merkezi, çeşitli okullardan 
öğrencileri misafir ediyor. Türkiye’nin en 
iyileri arasında yer alan merkezi yakından 
inceleyen öğrenciler, sokak hayvanlarıyla 
vakit geçiriyor.Kepez Kirişciler’de yer 
alan Antalya Büyükşehir BelediyesiSokak 
Hayvanları Geçici Bakımevi ve Rehabili-
tasyon Merkezi’ni gezen öğrenciler, uzman 
veterinerler ve görevliler eşliğinde hem 
bilgilendiriliyor, hem de tesisin işleyişi 
hakkında detaylı bilgi alıyor. Hayvanların 
korunmasının önemi, hayvanlara doğru 
yaklaşım yöntemleri ve biyolojik yaşam 
döngüleri gibi konularda öğrencilere gün 
içerisinde eğitim veriliyor.Gün içerisinde 
tesiste gerçekleştirilen gezi boyunca öğren-
cilere, boyama kitapları ve köpek-kedi bes-
lenmesi hakkında bilgilendirici broşürler 
dağıtılıyor.Öğrencilerin hayvan bakımına 
dair önemli bilgiler edinilmesi sağlanıyor. 
n BÜLTEN/ABB

Öğrencilerden 
anlamlı ziyaret

MURATPAŞA Belediyesi’nin daha güzel 
ve etkili konuşmak isteyen kent sakinle-
ri için düzenleyeceği ücretsiz diksiyon 
eğitimine başvurular 1 Kasım da başlıyor.
Belediyenin düzenleyeceği diksiyon eği-
timi Adalya Vakfı Engelsiz Kafe Kitaplar 
Konuşuyor Ses Kayıt Stüdyosu’nda ger-
çekleşecek. Ayrıca eğitimde yaş sınırla-
ması da bulunmuyor. İş ve özel hayatında 
ikna kabiliyetini yükseltmek ve daha etkili 
konuşmak isteyenleri hedef alan diksiyon 
eğitiminde doğru nefes kullanımı, jest ve 
mimiklerin, beden dilinin kontrollü kulla-
nımı, kelimelerin doğru telaffuzu, vurgu, 
tonlama ve duraklama noktalarında uygu-
lamalı eğitim verilecek. Ayrıca verilecek 
bu eğitimle heyecanlanarak konuşmanın 
önüne geçilmesi planlanırken aynı zaman-
da daeğitim sonunda konuşmacının dikkat-
leri üzerinde toplama ve kendini dinletebil-
me yetisi kazanması hedefleniyor.Eğitime 
katılmak isteyenlerin kayıt oluşturmak ya 
da bilgi almak için 444 80 07 Turunç Masa 
hattıyla iletişime geçmesi gerekiyor. Baş-
vuruların 1 Kasım da başlayacağı diksiyon 
eğitimi kontenjanlarla sınırlı. 
n MURAT ŞENTÜRK 

Muratpaşa’da 
eğitim başlıyor
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Şu anda Antalya’da yaşayan Neslihan 
Ünlü P. ve Serdar P. çifti, 2020 yılın 
haziran ayında doğum için Özel Reyap 
İstanbul Hastanesi'ne başvurdu. Sezar-
yenle bir erkek bebek dünyaya getiren 
Neslihan Ünlü P., çocuğuna P.E.P. adını 
koydu. Doğumun ardından bebek, 
solunumu hızlı olduğu gerekçesiyle 
yoğun bakıma alındı ve 2 gün sonra 
taburcu edileceği söylendi. Belirtilen 
günde aileye bebeklerinin solunumunun 
düzelmediği söylenirken, biraz daha yo-
ğun bakımda kalmaya devam edileceği 
bildirildi. 1 haftalık sürecin ardından 
kan tahlillerinde enfeksiyon düzeyi 
yüksek çıkan bebek, 1 hafta daha yoğun 
bakımda kaldı. Bu süre geçtikten sonra 
hastanede yapılan ultrason çekimlerin-
de aileye, bebeğin karaciğerinde pıhtı 
olduğu, bunun için çocuk gastroentero-
lojisine gidilmesi gerektiği söylendi.

BAŞKA HASTANEYE GİTTİLER
Bebeklerini hastaneden alan Neslihan 
Ünlü P. ve Serdar P. çifti, iki farklı özel 
hastanede gastroenteroloji bölümü-
ne gittiklerinde aldıkları cevapla şok 
oldu. Neslihan Ünlü P. ve Serdar P.’ye 
işlemler için geç kalındığı, bebeğin tüm 
damarlarında tıkanmalar yaşandığı, bu 
durumun genetiksel olmadığı söylendi. 
Tekrar Reyap Hastanesi’ne başvuran 
çiftten hastane yetkilileri özür diledi. 
Yaşananlardan dolayı hastaneyi şikayet 
edeceğini belirten aileye, hastane 
yönetimi tarafından iddiaya göre, ‘Bu 
tür komplikasyonları kabul ettiğinize 
dair imza attınız, şikayetçi olabilirsi-
niz’ denildi. Aile, bebeklerini de alarak 
internet ve çeşitli mecralar üzerinden 
hastane hakkında şikayet yazıları yazdı.

HASTANEDE ENFEKSİYON KAPTI
Şu an Antalya’da eşi ve oğluyla yaşa-
dıklarını söyleyen Neslihan Ünlü P., 
oğlunun durumundan dolayı çalışmadı-
ğını belirterek, şöyle konuştu:”İstanbul 

Reyap Hastanesi dışarıdan bakıldığında 
çok iyi bir hastane. İçerisi tertemiz. 
Doktorların yorumları çok iyi. Buna is-
tinaden o hastaneyi seçip doğumu ger-
çekleştirdim. Kadın doğum doktorum, 
doğum tamamlandığında çok sağlıklı 
bir çocuk olduğunu söyledi. 4-5 saniye 
koynuma koydular. Sonra götürdüler 
çocuğumu. Giyinme odasına çıktık-
larında eşimi çağırmışlar. Bir kadın 
hemşire, nefesini dinlemiş. ‘Nefesinde 
problem var, birkaç gün yoğun bakıma 
alalım tedbir amaçlı’ demiş. Eşim de 
kabul etmiş. Daha sonra beni odaya 
çıkarttıklarında da iki hemşire geldi. 
‘Çok ciddi bir şey yok. İki gün yoğun 
bakımda misafir edeceğiz’ dedi. Benim 
taburcu vaktim geldiğinde çocuğumu 
sorduk. 2 gün daha durması gerektiği 
söylendi. Biz elimiz boş eve gittik. 
Pandemi dönemiydi, göstermiyorlar-
dı. Kadın doğum doktorumuzdan rica 
ettik. Her gün en azından bir fotoğraf 
istedik. Bu dört gün içerisinde bir tane 
fotoğraf geldi. ‘Neden diğer günlerde 
göndermiyorsunuz’ dediğimde ‘Yasak-
mış’ dediler. Yedinci günde arandık bir 
hemşire tarafından. ‘Taburcu olacak, bir 
kan tahlili yapacağız ve evinize gidebi-
lirsiniz’ denildi. Kan tahlili yapıldığında 
bu kez yüksek enfeksiyon çıktı. ‘Bu 
şekilde gönderemeyiz. Hayati tehlikesi 
oluşabilir. Birkaç gün daha kalacak. 
En azından enfeksiyon inene kadar’ 
dediler. ‘Enfeksiyon neden kaynaklan-
dı’ dediğimizde hastaneden kaynaklan-
dığını söylediler, itiraf ettiler. Görmek 
istiyoruz, göstermiyorlar. Hemşireler 
maskesiz, eldivensiz, ellerinde çaylar, 
kahveler girip çıkıyor.”

FIRAT SARI HATASINI KABUL ETTİ
Yoğun bakım kapıları açıldığı esnada 
içeriden çocukların çığlık seslerinin gel-
diğini kaydeden Neslihan Ünlü P., söz-
lerine şöyle devam etti:”O çocukların 
ağlama sesleri hiç durmuyor. Kapı açıl-

dığında sayısını bilemediğimiz kadar 
çok bebek var orada. Kapılar açıldığı 
zaman çığlık çığlığa. Çok şiddetli ağla-
ma sesleri. Ama muhtemelen o sesleri 
bastırmak için daha yüksek sesle müzik 
çalınıyor. Hemşireler kendi aralarında 
gülüyor, eğleniyor, sohbet ediyorlar. Ta-
burcu günümüz geldi, muhtemelen 15-
16’ncı gündü. ‘Son bir kontrol yapalım’ 
dediler. ‘Ultrason, tomografi çekelim, iç 
organlarına bakalım’ dediler. Bu sefer 
de karaciğerinde pıhtı. ‘Neden kay-
naklandı’ dedik? ‘Genetik olabilir ya 
da göbeğe taktığımız kateter kaynaklı 
olabilir’ denildi. ‘1 hafta sonra gelin 
kendinden açılabilir’ denildi. 1 hafta 
sonra gittik, daha kötüye gitmiş. Bir 
damar tıkalıysa bütün damarlar, tıkanır 
hale gelmiş karaciğeri besleyen. Doktor 
Fırat Sarı ‘Ben bir arkadaşımı araya-
cağım’ dedi. Aradı, ‘Ben ilaç vereyim 
mi bebeğe’ dedi. ‘Hayır’ demiş olmalı 
ki, ‘Tamam eve gönderiyorum’ dedi. 
Bizi eve gönderdi. ‘1 ay sonra gelin’ 
dedi. Biz artık sinirlenmeye başladık. 
Tam detaylı bir açıklama yok. Hemen 
o binada çocuk doktoruna çıktım. ‘Aci-
len müdahale edilmesi lazım’ diyerek 
başka bir hastaneye yönlendirdi. Gittik 
ve orada bize ‘Çok geç kalınmış, bütün 
damarlar tıkanmış. Kronik hipertansi-
yon adı verilen bir hastalık oluşmuş’ 
dediler. O iki hastane emin olmak için 
genetik test istedi. ‘Yani belki dedi 
anne karnında oluşmuş olabilir’ dedi. 
Genetik testler yapıldı. Hiçbir şey 
çıkmadı. Konsey toplandı ve kateter 
kaynaklı olduğu belirlendi. Tekrar, 
hastaneye gittik. Fırat Sarı’yı çağırdık. 
Durumu anlattık, ‘Geç kalınmış’ dedik, 
özür diledi. ‘Kusura bakmayın. Ben 
bebeğinizin göbeğine kateteri takarken 
karaciğerine değdirmişim. Pıhtı attırmı-
şım. Bununla yaşamaya alışacaksınız. 
Henüz bir tedavisi yok’ dedi.”
Çocuğunun dalağının büyük, karaciğeri 
besleyen damarların tıkalı olduğuna 
vurgu yapan Neslihan Ünlü P., “Varis 
borusunda tehlikeli dediğimiz varis 
damarları oluşabilir. O damarlarda 

patlamayla kanama meydana gelebilir. 
Mide, bağırsak gibi diğer organlara da 
sıçrayabilir. Yani çok uzun bir süreç. 
Henüz kesinleşmiş bir tedavimiz yok. 
İyi olması için elimizden geleni yapı-
yoruz. Rutin kontrollerimiz hala devam 
ediyor” diye konuştu. 

FIRAT SARI’YI TV’DE GÖRDÜM
Yenidoğan çetesine ilişkin haberlerde 
Fırat Sarı’yı TV’de gördüğünü belirten 
Neslihan Ünlü P., “Biz yavaş yavaş, 
en azından ben kabullenmiş, oğlumla 
güzel vakit geçirmeye başlamıştım. Bu 
hastalığı kafama takmamaya, hayatı 
kendime zehir etmemeyi öğrenmiştim 
ki bu haberleri gördüm. İlk başta tanı-
madım, çünkü kelepçeli, kafası aşağıya 
eğilmiş bir şekilde. Hastane isimleri 
açıklandı ve üniformalı bir fotoğrafı 
çıktı karşıma. O esnada Fırat Sarı’yı 
tanıdım. Emin olmak için internete gir-
dim. Saçı ekilmemiş haldeki fotoğrafını 
görünce bizim doktorumuz olduğunu 
gördüm. Sonra araştırmaya başladım. 
2020 yılında, çocuğunu o hastanede 
yoğun bakımda ölü teslim alan aileleri 
gördüm. Bebekleri sakat taburcu edil-
miş aileleri gördüm. Pandemi dönemi 
bunların yapılması için çok müsait bir 
dönemdi. Nasıl olsa biz göremiyoruz 
çocuklarımızı. İçeride neler yapıyorlar? 
İlaç mı veriyorlar, işkence mi ediyorlar, 
bilmiyoruz” dedi.
Neslihan Ünlü P., dava açmak istediğin-
de hastaneden imzaladıkları evrakı talep 
ettiklerini belirterek, “Kağıt olarak bana 
vermediler. ‘Davayı açabilirsiniz ama 
eşinizin imzaladığı yaklaşık 15- 20 say-
falık yoğun bakıma giriş kağıtları var. 
Burada da oluşabilecek tüm komplikas-
yonlar yazıyor ve onaylamışsınız, kabul 
etmişsiniz. Yapabileceğiniz hiçbir şey 
yok. İsterseniz hemen gidin mahkeme-
ye. Bundan bir şey çıkmaz’ dediler. Ben 
artık ben ve benim gibilerin yanında 
birilerinin olmasını istiyorum. Bu tek 
başımıza mücadele edebileceğimiz bir 
durum değil. Dava açacağız elbette ama 
herkes sesimizi duysun, herkes bize 
yardım etsin” diye konuştu. n DHA

YENİDOĞAN ÇETESİNİN
YAPTIKLARINI ANLATTI

Bebeklerin çığlık seslerini unutamıyorum

İSTANBUL Özel Reyap Hastanesi’nde 2020 yılında sezaryen ile doğum yapan ve bebeklerinde yaklaşık 
1 ay yoğun bakımda kaldıktan sonra kronik hastalık oluştuğunu anlatan Neslihan Ünlü P. (37), “Yoğun 
bakımın kapıları açıldığında bebeklerin çığlıklarını duyuyorduk ve o çığlıkları hiç unutmuyorum” dedi. 

YANGIN, dün saat 19.00 sıra-
larında Muratpaşa ilçesine bağlı 
Kışla Mahallesi 49 sokak üzerinde 
bulunan tek katlı metruk binada 
meydana geldi. İddiaya göre akşam 
saatlerinde metruk yapıya gelen 
madde bağımlısı kişilerin, ısınmak 
için yaktıkları ateşle bina tutuştu. 

Metruk yapıyı kısa sürede alevler 
sardı. Yangını fark eden çevre-
dekilerin durumu 112 Acil Çağrı 
Merkezi’ne bildirmesi üzerine 
bölgeye yönlendirilen itfaiye ekip-

leri, yangını kısa sürede söndürdü. 
Yangın anı mahalle sakinlerinin cep 
telefonu kameralarına yansıdı.

‘BURADA HER PİSLİK VAR
Mahallede oturanlardan Hanife 
Şerif (51), “Burada her pislik var. 
Akşamları evimde oturduğumda 
belki 500 kişi buraya girip çıkıyor. 
Tinercilerden biz artık bıktık. Sahi-
bi yıktırmıyor. Ben gerekli ma-
kamlara bu durumu şikayet ettim. 
Uyuşturucu satıcıları burada kalı-
yor. Onlar yaktı kim yakacak. Dün 
akşam da tanıdığımızın telefonunu 
çaldılar. Okul var dibimizde. Bu 
durum çok tehlikeli” diye konuştu. 
Polis ekipleri, yangını çıkaranları 
araştıyor. n DHA

Metruk binalar tehliye saçıyor
ANTALYA’da madde bağım-
lılarının yaktığı ateş sonra-
sı çıkan yangında, metruk 
bina kullanılamaz hale 
geldi. Mahalle sakinleri, bu 
duruma önlem alınması 
gerektiğini söyledi.

MANAVGAT’TAN Antalya istikametine 
seyir halindeki Abdullah Işık’ın kullandığı 
34 BE 5799 plakalı kamyon, sürücüsü öğ-
renilemeyen 07 GNG 639 plakalı kamyona 
arkadan çarptı. Arkadan çarpan kamyonun 
sürücüsü Işık araçta sıkıştı. Kazayı gören-
lerin 112 Çağrı Merkezi’ne haber vermesi 
sonrasında olay yerine gelen sağlık, itfaiye 
ve polis ekipleri kurtarma çalışması baş-
lattı. Işık’ı itfaiye ekipleri yaklaşık yarım 
saatlik çalışma sonucunda kurtardı. Sağlık 
ekiplerinin yaptığı kontrolde Işık’ın kazayı 
burnu bile kanamadan atlattığı belirlendi. 
Kaza nedeniyle D400 kara yolunda trafik 
yaklaşık 1 saat tek şeritten verildi. n DHA

Kamyonda sıkıştı

SERIK ilçesinde otomobil sürücüsü, 
yoldan refüje çıktığı sırada ağaçları devirdi, 
aydınlatma direğine çarparak durabildi. 
Kazada 1 kişi yaralandı.  Mehmet Çoban’ın 
kullandığı 46 AEG 549 plakalı otomo-
bil, sürücüsünün direksiyon hakimiyetini 
kaybetmesi nedeniyle yoldan çıktı. Araç 
sürücüsü, yoldan ayrılmasının ardından 
orta refüjde bulunan 2 ağaca çarptıktan 
sonra aydınlatma direğine çarparak durdu. 
Olayda araçta yolcu olarak bulunan Mutlu 
Çoban yaralanırken, sürücü Çoban ise 
kazadan şans eseri yara almadan kurtuldu. 
Ekipler, yaralı Mutlu Çoban’ı yaptığı ilk 
müdahalenin ardından ambulansla hasta-
neye götürürken, kazayla ilgili inceleme 
başlatıldı. n IHA
 

DİREK DURDURDU 

BURDUR’un Bucak ilçesinde çıkan 
yangında bir ev kullanılmaz hale geldi. 
Yangın, saat 05.00 sıralarında Bucak ilçe-
sine bağlı Çobanpınar köyü Narağacı mev-
kiinde Adem Sazak’a ait evde çıktı. İhbar 
üzerine köye itfaiye, sağlık ve jandarma 
ekipleri sevk edildi. 

Rüzgarın etkisiyle kısa sürede büyüyen 
yangın evin her tarafına sıçradı. Köylülerin 
ve Bucak Belediyesi itfaiye ekiplerinin 
müdahalesiyle yangın başka evler ve 
ormana sıçramadan kontrol altına alınarak, 
söndürüldü. Ev tamamen yanarak kullanıl-
maz hale gelirken, jandarma yangınla ilgili 
inceleme başlattı. n DHA

Bucak’ta ev yandı
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w GIDA SATIN ALINACAKTIR
ANTALYA E TİPİ KAPALI CEZA İNFAZ KURUMU 
ADALET BAKANLIĞI BAKAN YARDIMCILIKLARI

41 KALEM MUHTELİF GIDA mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu mad-
desine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda 
EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN    : 2024/1402749
1-İdarenin
a) Adı    : ANTALYA E TİPİ KAPALI CEZA İNFAZ KURUMU ADALET  
   BAKANLIĞI BAKAN YARDIMCILIKLARI
b) Adresi   : KEPEZ MH. 5 TEMMUZ KURTULUŞ CD. NO:69 07088  
   KEPEZ/ANTALYA
c) Telefon ve faks numarası :2422212323 - 2422215333
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve e-imza kullanılarak indirilebileceği internet  
   sayfası  : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı    : 41 KALEM MUHTELİF GIDA
b) Niteliği, türü ve miktarı : 41 KALEM MUHTELİF GIDA ÜRÜNLERİ
   Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde   
   bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim edileceği yer : Antalya E Tipi Kapalı ve Açık Ceza İnfaz Kurumu  
   Müdürlüğü - 5 Temmuz Kurtuluş Cad. Ünsal Mh. N:69   
   Kepez ANTALYA
ç) Süresi/teslim tarihi  : Sözleşme imzalandıktan sonra 01.01.2025 tarihinden   
   itibaren idarenin ihtiyaç ve taleplerine binaen peyder pey  
   olarak 31.12.2025 tarihine kadar malzeme alımı yapılacaktır.  
   Malzemeler 4734 sayılı kamu ihale kanuna göre    
   hazırlanan mal alımları denetim, muayene ve kabul işlemlerine  
   dair yönetmelik hükümlerine göre kurum ambarına teslim  
   alınır. Posta veya kargo ile mal teslimi yapılmayacaktır.
d) İşe başlama tarihi  : 01/01/2025
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati  : 20.11.2024 - 10:00
b) İhale komisyonunun toplantı yeri (e-tekliflerin açılacağı adres)     
   : KURUM TOPLANTI SALONU
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile 
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve 
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler 
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimini göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişili-
ğin yarısından fazla hissesine sahip ortağına ait olması halinde, Türkiye Odalar ve Bor-
salar Birliği veya yeminli mali müşavir ya da serbest muhasebeci mali müşavir veya no-
ter tarafından ilk ilan tarihinden sonra düzenlenen ve düzenlendiği tarihten geriye doğru 
son bir yıldır kesintisiz olarak bu şartın korunduğunu gösteren belgeye ilişkin bilgiler,
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
4.3.1. İş deneyimini gösteren belgelere ilişkin bilgiler:
Son beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında kesin kabul işlemleri tamam-
lanan ve teklif edilen bedelin % 30 oranından az olmamak üzere ihale konusu iş veya 
benzer işlere ilişkin iş deneyimini gösteren belgelere veya teknolojik ürün deneyim bel-
gesine ait bilgiler.
4.4. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
4.4.1.
Benzer iş olarak tek bir sözleşmeye bağlı gıda ürünleri (SEBZE MEYVE HARİÇ) satış-
ları kabul edilecektir
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif vere-
cek olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imza-
lanarak, teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden 
gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen 
birim fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şek-
linde verilecektir. İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme 
imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri 
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 60 (Altmış) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden Ka-
nunun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.
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Geçtiğimiz haziran ayında 
kurulan Antalya’daki 
Ispartalılar Derneği 
(ANIDER) ilk genel 

kurulunu, Muratpaşa Belediyesi 
Abdullah Sevimçok Sivil Toplum 
ve İnovasyon Merkezi’nde yaptı. 
Ispartalılar yoğun ilgi gösterdiği 
toplantıya; Muratpaşa Belediye 
Başkan Yardımcısı Nuran Yılmaz, 
Antalya Emlakçılar ve İş Takipçile-
ri Oto Galerisi Esnaf Odası Başkanı 
İsmail Çağlar, Antalya Ayakka-
bıcılar Odası Başkanı Şefik Sarı, 
Akdeniz Konyalılar Federasyonu 
Başkanı Hasan Hüseyin Cengiz, 
Antalya Erzurumlular Derneği Baş-
kanı Nihat Öztürk, Antalya Yörük 
Türkmen Gençliği Derneği Başkanı 
Ömer Köroğlu, Tuzlukçulular Der-
neği Başkanı Ramazan Dâğlı, Gök-
söğütlüler Derneği Başkanı Yusuf 
Doğan, Senirkentliler Yardımlaşma 
ve Dayanışma Derneği Başkanı 
Barış Ayan, Kadın ve Çocuk Der-
neği Başkanı Memnune Kayhan ve 
Aziziye Yörükler Derneği Onursal 
Başkanı Durali Üzüm , Kuzeyyaka 
Mahalle Muhtarı Mustafa Minne-
toğlu, Kepez Gündoğdu Mahalle 
Muhtarı Ceyhan Çelik, Kepez 

Yükseliş Mahalle Muhtarı Memduh 
Aydıncan ve Isparta iline gönül 
verenler katıldı.

ŞENLİK HAVASINA SEÇİM 
Genel kurula tek aday olarak giren 
kurucu başkan Ali Erdal, genel 
kurulda başkan seçilerek güven ta-
zeledi.  Antalya’da yaşan Ispartalı-
ların her türlü yardımlarına koşmak 
için platform olarak başladıkları 
oluşumun, bugün tüzel bir kişilik 
kazandığını belirten Erdal,  “Genel 

kurulumuzu şeffaf, demokratik bir 
şekilde şenlik havasında gerçekleş-
tirdik.  Antalya’da yaşayan tüm Is-
partalıların kapısını çalacağı tek ad-
resin ANIDER olacaktır. Toplantıya 
katılan herkese ayrı ayrı teşekkür 
ediyorum, Hiçbir çıkar gözetme-
den, tamamen gönüllülerden oluşan 
yönetim ve denetim kurulunu tebrik 
ediyorum. Tüm hemşerilerimizi ve 
dostlarımızı derneğimize bekliyo-
ruz.” dedi. n MEHHET DOĞAN 
 

ISPARTALILAR 
BULUŞMASI 

ANIDER Başkanı Ali Erdal güven tazeledi

Antalya’daki Ispartalılar Derneği’nin kurucu başkanı Ali Erdal, 
derneğin ilk olağan genel kurulunda başkanlığa seçilerek gü-
ven tazeledi. Genel kurula Ispartalılar yoğun ilgi gösterdi. 

Konyaaltı Belediye Başkanı Cem 
Kotan, Mustafa Kemal Okulları 
Biyoloji Kulübü öğrencilerini ma-
kamında ağırlayarak öğrencile-
rin sorularını cevapladı. Başkan 
Kotan, “Konyaaltı’nın doğayla 
uyumlu şekilde büyüyeceği bir 
kent modeli üzerinde çalışıyo-
ruz” dedi. Konyaaltı Belediye 
Başkanı Cem Kotan, makamın-
da ağırladığı Mustafa Kemal 
Okulları öğrencilerinin sorularını 
yanıtladı. Yerel yönetim olarak 
gençlerin gelişimine katkı sağla-
manın öncelikli hedeflerinden biri 
olduğunu belirten Başkan Kotan, 
öğrencilerle sık sık bir araya 
gelmekten duyduğu memnuniyeti 
ifade etti. Öğrencilerin, ‘Biyo-
mikrofon projeleri’ kapsamında 
sorduğu soruları yanıtlayan 
Kotan, çevre, sürdürülebilirlik ve 
biyoteknoloji üzerine değerlen-
dirmelerde bulundu. Başkan Ko-
tan, Konyaaltı Belediyesi olarak 
doğa dostu projelere her zaman 
destek vereceklerini aktardı.

KOORDİNELİ ŞEKİLDE 
ÇALIŞIYORUZ
Soru-cevap öncesinde kendini 
tanıtan Başkan Kotan, öğrencile-
rin ilk söyleşisinde yer almaktan 
büyük mutluluk duyduğunu ifade 
etti. Ekoloji ve sürdürülebilirlik 
konularını iyileştirmek için bele-
diyenin yaptığı çalışmalar hak-
kında gelen soruyu cevaplayan 
Başkan Kotan, “Öncelikle şunu 
belirtmek isterim, geleceğimizi 
emanet edeceğimiz gençlerin 
bu tarz bilimsel çalışmalarla 
ilgilenmesi, şehir yönetimi olarak 

bizi de heyecanlandırıyor. Konya-
altı Belediyesi olarak doğamıza 
her zaman önem veriyoruz. Bu 
kapsamda, İklim Değişikliği 
ve Sıfır Atık Müdürlüğümüzle 
okullara gidip çevre, biyolojik 
çeşitlilik ve sıfır atık konularında 
öğrencilerimize eğitim veriyoruz. 
Çevre kirliliği konusunda çok 
hassasız. Bununla ilgili birimleri-
miz koordineli şekilde çalışıyor. 
Biz mutlu, huzurlu ve doğayla iç 
içe bir Konyaaltı istiyoruz. Doğayı 
korumamız lazım.” şeklinde 
konuştu. 
n MURAT ŞENTÜRK 

Kotan, geleceğin bilim insanlarıyla buluştu

Muratpaşa Belediyesi’nin bu yıl 
9’uncusunu düzenlediği Ulusla-
rarası Kaleiçi Old Town Festiva-
li’nin son gününde keçe kıyafet 
defilesi düzenlendi.Roma İmpa-
ratoru Hadrianus’un Antalya’ya 
gelişi dolayısıyla M.S. 130 yılında 
yapılmış olan ve bugün Üçkapılar 
olarak anılan tarihi eser önünde 
keçe sanatçısı Melek Günbey Güler 
defile düzenledi. Defilede, Güler’in 
atölyesinde ürettiği rengârenk keçe 
kıyafetler, aksesuarlar, dekoratif süs 
eşyaları, duvar panoları tanıtıldı.

İLGİ ARTMAYA BAŞLADI
Melek Günbey Güler, geleneksel 
Türk el sanatlarından biri olan keçe 
işleme sanatının tanıtımına, yay-
gınlaştırılmasına katkıda bulunmak 
amacında olduğunu söyledi. Güler, 
son yıllarda genç ve yetişkinlerin 
keçe sanatına ilgilerinin arttığına da 
dikkati çekti. Melek Günbey Güler, 
“Keçe, koyun yapağısı veya keçi 
kılının dövülmesiyle elde edilen 

dokusuz bir tekstil türüdür. 
Koyunlardan kırkılan yün, yay ve 
tokmakla birbirinden tamamen ay-
rılana kadar atılır. Daha sonra iyice 
ayrılmış yün lifleri hasır üstüne eşit 
şekilde serilir. Son aşamada keçe-

den sabunu arındırmak için yıkanır 
ve kurutulur. İşlemler sırasında yay, 
tokmak, kalıp, çubuk, makas, terazi, 
kazan, ocak gibi araç gereçler kulla-
nılır” diyerek, keçenin işlenmesini 
anlattı. n DHA 

Kaleiçi festivalinde keçeli kıyafet defilesi
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Döşemealtı ilçesinde 
yer alan ve bölge 
sakinlerinin “Gizli 
Cennet” olarak 
tanımladığı Ekşili 

Göleti, doğal yapısı ve huzurlu 
atmosferiyle yıllardır bölge hal-
kının kaçış noktası oluyor. Ancak 
piknik bazı piknikçilerin duyar-
sızlığı ve sorumsuzluğu yüzünden 
gölet kenarı adeta çöplüğe döndü.  
Gölet boyunca bırakılan plas-
tik atıklar, yiyecek ambalajları, 
şişeler ve benzeri çöpler, buradaki 
doğal güzelliği gölgeleyerek çev-
re kirliliğine sebep oldu. Göletin 
bakımsızlığa itilmesi hem halkın 
hem de doğaseverlerin tepkisini 
çekti. 

KONTEYNERLER FAYDA ETMEDİ 
Döşemealtı Belediyesi şikâyetin 

ardından soruna çözüm bulmak 
amacıyla göletin çevresine çöp 
konteynerleri yerleştirdi. Ziya-
retçiler ise çöpleri konteynere 
atmak yerine etrafına savurdu. 
Döşemealtı Belediyesi ekiplerin-
den harekete geçmesini isteyen 
ekipler, gölet çevresinde çöplerin 
toplanmasını talep etti. Ayrıca 
vatandaşlar Çevre, Şehircilik ve 
İklim Değişikliği İl Müdürlüğü 
ekiplerinin de gölet ve çevresinde 
denetim yaparak gerekirse çöp 
bırakanlara yönetim yaptırım 
uygulanmasını talep etti. 

TOPLUMSAL SORUMLULUKK
Son yıllarda, Antalya’nın genelin-
de su kaynaklarının hızla azal-
ması uzmanlar arasında büyük 
endişe yaratmış durumda. Ekşili 
Göleti de bu tehditten nasibini 

alan yerlerden biri oldu. Antal-
ya’nın doğal su kaynaklarının 
korunmasının bölgenin geleceği 
için kritik önem taşıdığına dikkat 
çeken Akdeniz Üniversitesi 
Öğretim Üyesi Prof. Dr. Mehmet 
Gökoğlu, “Bu tür alanların ko-
runması, yalnızca doğal güzel-
liklerin sürdürülmesi açısından 
değil, aynı zamanda bölgenin su 
kaynaklarının geleceği açısından 
da büyük önem taşıyor. Antal-
ya gibi su sıkıntısı yaşayan bir 
bölgede, Ekşili Göleti gibi doğal 
su kaynaklarının korunmasıhem 
ekolojik hem de toplumsal bir 
sorumluluktur. İklim krizine bağlı 
olarak su kaynaklarımızı kaybe-
diyoruz. Hiç olmazsa elimizin 
altındaki bu güzellikleri koruya-
lım” dedi. 

KAMP ALANI
Antalya’nın kamp ve piknik 
alanlarından nefes aldıracak olan 
Ekşili Göleti kent merkezine yak-
laşık 40 kilometre mesafede yer 
alıyor. Gölet yakınında herhangi 
bir tesis bulunmuyor. 
Daha çok piknik ve kamp yap-
mak isteyenler in tercih edilen bu 
gizli cennete gelenleri,  tüm yiye-
cek, içecek ve diğer ihtiyaçlarını 
yanında getirmesi gerekiyor. Bu-
rada içme suyu ve tuvalet de yok. 
Kamp alanı için ücret ödemesi de 
yapmanız gerekmiyor. Dağların 
arasında kalmış bu kuytu köşe 
çam ağaçlarının havasında kamp 
yapmak isteyenlerin de tercihi 
oluyor. 
n ERTUĞRUL GÜN-ÖZEL 
HABER

EKŞİLİ GÖLETİ 
ÇÖPLÜK GİBİ

Antalya’nın gizli cennetinde çevre skandalı

Döşemealtı’nda “Gizli Cennet” olarak nitelendirilen Ekşili Göleti, duyarsız pik-
nikçiler tarafından adeta çöplüğe çevrildi. Çöp konteynerlerinin içi boş kalır-
ken etrafı atıklarla doldu. Son yıllarda su kaynaklarını kaybettiği için kuruma 

tehlikesi ile karşı karşıya kalan gölet, adeta kaderine terk edildi. 

TMMOB Çevre Mühendisleri Odası 
Antalya Şubesi,  1987’de faaliyete geçen 
Manavgat HES Barajı üzerine kurulması 
planlanan yüzer GES ile ilgili eleştiri 
ve önerilerini sıraladı. Yüzer GES’lerin 
kurulacağı baraj veya göletler, içme suyu 
kaynağı olarak kullanılabilecek stratejik 
öneme sahip olduğunu ifade edilen oda 
açıklamasında;  “Bu nedenle, su kalite-
sinin bozulmaması ve içme suyu olarak 
kullanımın devam etmesi için gerekli 
tüm önlemler alınmalıdır. Özellikle 12. 
Kalkınma Planı’nda da vurgulandığı 
üzere, su kaynaklarının sürdürülebilir 
kullanımı ve yönetimi kritik öneme 
sahiptir. Bu doğrultuda, yüzer GES 
projelerinin su kalitesini bozmayacak 
şekilde tasarlanması, proje sırasında ve 
sonrasında etkili izleme faaliyetlerinin 
sürdürülmesi gereklidir.Yüzer GES pro-
jelerinde kullanılan panellerin montajı 
sırasında su kirliliği yaşanabileceği ve 
bu durumun halkın içme suyu kalitesini 
olumsuz etkileyebileceği değerlendiril-

miştir. Ayrıca, panel yüzeylerinin suya 
yakınlığı nedeniyle su sıcaklığında artış 
ve buna bağlı olarak ekosistemdeki can-
lılar üzerinde zarar verici etkiler yarata-
bileceği düşünülmüştür” ifadelerine yer 
verildi. 

ÖNEMLİ BİR KAYNAK
Güneş panellerinin su yüzeyinde oluş-
turduğu gölgelenmenin ışık ve oksijen 
girişini etkileyebilceğine dikkat çekilen 
açıklamada, “Su sıcaklığı ve oksijen 
seviyelerinin izlenmesi, sucul ekosis-
temlerin dengesi açısından kritik bir 
gerekliliktir.Manavgat ve Oymapınar 
barajları, Antalya’nın 2070 yılına kadar 
içme suyu ihtiyacını karşılayacak önemli 
bir kaynaktır. Yukarıdaki hususlar ile 
değerlendirildiğinde, yüzer GES proje-
si yapılmak istenen 1, 2 ve 3 numaralı 
alanların, barajın alt kotunda bulunan ve 
ASAT tarafından işletilen Manavgat Su 
Temin Pompa Tesisi’ne çok yakın olması 
sebebiyle içme ve kullanma suyunun 

olumsuz etkilenebileceği öngörülmüş-
tür.4 numaralı alanın, barajı ortadan ikiye 
böldüğü görülmektedir. Bu durumun 
su kalitesini olumsuz yönde etkileyebi-
leceği değerlendirilmiştir. Dolayısıyla, 
İçme-Kullanma Suyu Havzalarının 
Korunmasına Dair Yönetmelik sınırları 
içerisinde kalan söz konusu alanlarda, 
mevzuattaki ilgili maddelere göre Ma-
navgat Barajı üzerine herhangi bir yüzer 
GES yapmak mümkün değildir” denildi. 

YAŞAM GERİ KAZANILDI
Projenin yerel ekosistem üzerindeki olası 
etkileri ise şöyle sıralalandı: “Yüzer GES 
projelerinin uygulanacağı su kütlelerin-
de, yerel ekosistem ve sucul canlıların 
korunması esastır. Panellerin su yüze-
yindeki gölgeleme etkisi, sucul yaşam 
üzerinde biyolojik çeşitliliği azaltıcı 
etkiler yaratabilir. Bu etkiler, 12. Kalkın-
ma Planı’ndaki çevre koruma hedefleri 
doğrultusunda, özellikle yerel ekosistem-
lerin ve biyolojik çeşitliliğin korunması 
kapsamında detaylı bir şekilde incelen-
melidir. İklim değişikliği projeksiyonları, 
bu tür projelerin su sıcaklığını daha 
da artırabileceğini ve su kaynaklarının 
daha hızlı tükenmesine yol açabilece-
ğini göstermektedir. Dolayısıyla, yüzer 
GES projelerinin bölgesel su kaynakları 
üzerindeki uzun vadeli etkileri dikkatle 
incelenmelidir.Bölge, 2021 yılı yazında 
yaşanan ve 10’uncu gününde söndürülen 
Cumhuriyet tarihimizin en büyük orman 
yangını sahası içerisindedir. Bölgede 
henüz doğal yaşam geri kazanılamamış-
tır. İklim değişikliği ile birlikte orman 

yangını bölgedeki doğal yaşam açısından 
büyük bir strese sebebiyet vermektedir. 
Buna ek olarak, henüz Doğu Akdeniz 
Havzası’nda iklimsel anlamda nasıl bir 
etkiye sebebiyet vereceği belli olma-
yan bir proje, bölgesel bir tehdit olarak 
değerlendirildi” 

ÇEVRE MÜHENDİSLERİNDEN UYARILAR 
Yanlış panel yerleşimi nedeniyle suyun 
oksijen düzeyleri hızla düşebileceği uya-
rısında bulunan oda yönetimi, açıklama-
sını şöyle sürdürdü; “ Sudaki oksijenin 
azalması, balık popülasyonlarını olum-
suz yönde etkileyerek yerel balıkçılık 
sektöründe ekonomik zarar oluşturabilir. 
Bu tür çevresel etkilerin önüne geçmek 
için ÇED raporları kapsamlı bir şekilde 
hazırlanmalıdır.Yüzer GES gibi teknolo-
jilerin yaygın olarak kullanıldığı Çin’de, 
1 Haziran 2022 tarihli habere göre, yüzer 
GES projeleri “su kütlelerinin hidro-

lojik bütünlüğünü korumak amacıyla” 
yasaklanmıştır. Yüzer GES projeleri-
nin yapılarının suyun düzenli akışını 
engelleyebileceği ve nehir kıyılarına ile 
bentlere zarar verebileceği vurgulanmış-
tır. Özellikle 3 ve 4 numaralı yüzer GES 
alanlarının bu etkiye sebep olabileceği 
değerlendirilmiştir. Yüzer GES projeleri, 
enerji üretimi için su kaynaklarını kulla-
nırken, yerel halkın su kullanım hakla-
rını ve sosyal-ekonomik faaliyetlerini 
olumsuz etkilememelidir. 12. Kalkınma 
Planı’nda da belirtildiği üzere, yeni-
lenebilir enerji projeleri uygulanırken 
sosyal etkiler gözetilmeli ve yerel halkın 
kalkınma süreçlerine katılımı sağlanma-
lıdır. Özellikle balıkçılık, tarımsal sulama 
ve turizm gibi bölgesel faaliyetlerin zarar 
görmemesi için projenin planlaması 
dikkatle yapılmalı ve projelerin çevresel 
sınırları açıkça belirlenmelidir. ” 
n ERTUĞRUL GÜN 

Mühendislerden yüzer GES’e tepki
Çevre Mühendisleri Odası 
Antalya Şubesi, Manavgat HES 
Barajı üzerine kurulması plan-
lanan yüzer GES ile ilgili kay-
gılarını dile getirdi. Oda açık-
lamasında “Paneller nedeniyle 
su sıcaklığında artış ve buna 
bağlı olarak ekosistemdeki 
canlılar üzerinde zarar verici 
etkiler yaratabilir” denildi. 

Cumhuriyet Halk Partisi 
Antalya İl Disiplin Kurulu, 
Muratpaşa önceki dönem İlçe 
Başkanı Hasan Şahin hakkın-
da uyarı cezası verdi. Karar 
İl Disiplin Kurulunda 7’ye 2 
karşı oyla alındı. CHP Antalya 
İl Disiplin Kurulu Başkanı 
Hüseyin Eroğlu, kendisi başta 
olmak üzere kurulun 6 üyesinin 
Şahin’in parti içi çalışmaları 
ve görevden alındıktan sonra 
yine parti çalışmalarına devam 
etmesi nedeniyle Şahin’in uyarı 
cezasıyla cezalandırılmasına 
karar verdiklerini ifade etti. Di-
siplin Kurulunun bu kararının 
ardından ortalık karıştı.

GENEL MERKEZ İLE İPLER 
GERİLDİ Mİ?
Antalya’da 31 Mart yerel 
seçimlerinden önce belediye 
meclis üyeliği aday listesi-

ni CHP Genel Merkezi’nin 
istediği gibi Seçim Kuruluna 
teslim etmeyen CHP Muratpaşa 
İlçe Başkanı Hasan Şahin, önce 
görevden alındı, ardından da 
tedbirli ihraç istemiyle disip-
line sevk edilmişti. İl Disiplin 
kurulunun Hasan Şahin’e uyarı 
cezasını vermesinin ardın-
dan parti genel merkezi ile il 
başkanlığı arasında telefon 
trafiğinin başladığı ifade edildi. 
Parti genel merkezinin verilen 
kararın değiştirilmesini istediği 
ifade ediliyor. CHP İl Disiplin 
Kurulu Başkanı Hüseyin Eroğ-
lu, parti çalışmalarına görevden 
alınmasına rağmen ailesiyle 
birlikte katılım sağlayan Hasan 
Şahin’e böyle bir ceza veril-
mesine karar verdiklerini ifade 
etti. n www.antalyakorfez.
com /BÜLENT ÖNER

Şahin’e uyarı cezası verildi  

İÇİŞLERİ Bakanlığı, Milli 
Eğitim Bakanlığı ve TRT Genel 
Müdürlüğü arasında imzalanan 
‘Öğrencilerde Trafik Bilincinin 
Geliştirilmesi İş Birliği Proto-
kolü’ kapsamında öğrencilere 
yönelik trafik eğitimlerinin 
verilebilmesi amacıyla ha-
zırlanan Mobil Trafik Eğitim 
TIR’ı, 21- 22 Ekim tarihlerinde 
Antalya Cumhuriyet Meyda-
nında öğrencilere hem teorik 
hem de uygulamalı eğitim ve-
riyor. Çevre okullardan mobil 
TIR’ın olduğu noktaya getirilen 
öğrenciler, trafikte ne yapmaları 
gerektiği hakkında bilgiler aldı. 
Uzman polisler öğrencile-
re düdük ve boyama kitabı 
gibi hediyeler verdi. TIR’ı İl 
Emniyet Müdürü İlker Arslan 
ve  İl Jandarma Komutanı Tarık 
Hekimoğlu ile birlikte ziyaret 
eden Antalya Valisi Hulusi Şa-

hin, alkol gözlüğünü de denedi.
Şahin, “”Bu gözlük 1 promil 
alkollü insanın reflekslerini 
ölçen TÜBİTAK tarafından 
geliştirilmiş bir gözlük. Onu 
taktığınız zaman refleksleriniz 
ne oluyor? 

Onu anlıyorsunuz. Gerçekten 
topu göremiyorsunuz. Çift görü-
yorsunuz. Hareket edemiyorsu-
nuz. Düz çizgiler davranışlarınız 
bozuluyor. Emniyet Müdürümüz 
denedi, topu tutamadı. Ben biraz 
daha dayanıklıymışım herhalde. 
Ben topu zor bela tuttum. 

Gerçekten alkollü şekilde 
sürücü koltuğuna oturmak, bir 
uçurumun kenarında yürüme-
ye benziyor. Sonu gerçekten 
felaket. Sadece kendinize zarar 
vermiyorsunuz. Günahsız insan-
lara da zarar verme ihtimaliniz 
çok yüksek olur” dedi. 

n DHA 

Vali Şahin’den trafik uyarısı 
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Isparta kent merkezinde bulunan 
yaşlı kestane ormanı, Ayazmana 
olarak anılan su kaynaklarıyla ünlü 
mesire yerinin simgesi. Kent hal-

kının soluklanma alanlarından biri olan 
Ayazmana kestaneliği, anıtsal nitelikteki 
kestane ağaçlarına ev sahipliği yapıyor…
Anadolu kestanesi (Castanea sativa), 
Güney Avrupa ile Türkiye, Kafkasya ve 
İran’ın kuzeyindeki dağlık bölgelerde 
doğal olarak yetişen, kayıngiller (Fa-
gaceae) ailesinden bir tür. Türkiye’de 
özellikle Marmara, Karadeniz hattı ile 
iç Ege’de ve Akdeniz Bölgesinin dağlık 
kesimlerinde görülen bu dayanıklı türün 
besin kaynağı yönünden zengin olan 
meyveleri binlerce yıldır tüketiliyor. 
Ağacın dayanıklı kerestesi de aynı şekil-
de geçmişten beri hemen her türlü ahşap 
ürünün üretilmesinde kullanılan doğal bir 
malzeme. Türkiye’de kestane denilince 
akla Bursa ve bu kentte üretilen ünlü 
kestane şekeri gelir. Ancak en yoğun kes-
tane üretimi Manisa ve Aydın çevresinde 
yapılır. Kastamonu’daki doğal kestane 
ağaçları Karadeniz’e bakan yamaçların 
mücevherleri gibi uzanır.

LİDYA’DAN YUNANİSTAN’A ANADOLU 
KESTANESİNİN YOLCULUĞU
Anadolu’nun, kestanenin anayurdu 
olduğunu dile getiren Prof. Dr. Cenk 
Durmuşkahya, Magma Dergisi’nde 
yayımlanan yazısında, kestanenin antik 
çağda Lidya’nın kalbi olan bugünkü 
Salihli (Sardes) ilçesinde yoğun olarak 
yetiştirildiği için uzun zaman “Lidya el-
ması” olarak anıldığını kaydediyor. Batı 
Anadolu’da koloniler kuran Yunanların 
içerdiği yüksek nişasta nedeniyle kesta-
neyi tıpkı buğday gibi önemli bir besin 
kaynağı olarak kullandıklarını aktaran 
Durmuşkahya, Yunanlar’ın kestaneyi 
Anadolu’dan alıp bugünkü Yunanistan 
coğrafyasında yetiştirmeye çalıştığını an-
cak ağacın kireçli toprağı sevmediği için 
uzun süre başarısız olduklarını belirtiyor. 

Uzun süren denemelerin sonunda Teselya 
Yarımadası’ndaki Kastania bölgesin-
de kestane yetiştirmeyi başardıklarını 
belirten Durmuşkahya, “Böylece kestane 
Avrupa yolculuğuna başlamış oldu. 
Yunanlılardan sonra Romalılar kestaneyi 
Kastania bölgesinden aldıkları için, o 
zamana kadar Lidya elması diye bilinen 
ürüne ‘kastania’ dediler ve Avrupa’nın 
derinliklerine taşıdılar. İşte o günden 
sonra Lidya elması kastania, Türkçe 
söylenişiyle kestane adını aldı” görüşünü 
aktarıyor. 

TÜRKİYE KESTANE ÜRETİMİNDE 
DÜNYADA 3. SIRADA
Anadolu coğrafyasının kestane konu-
sunda geçmişten gelen bu ayrıcalığı, 
Türkiye’yi halen Avrupa’nın en önemli 
üreticilerinden biri haline getiriyor. Zira-
at Mühendisleri Odası (ZMO) tarafından 
hazırlanan ‘2019 Kestane Raporu’na 
göre Türkiye kestane üretiminde Çin ve 
Bolivya’nın ardından dünyada 3. Sırada 
yer alıyor. 1990’ların başında 80 bin tona 
kadar çıkan üretim, son yıllarda ortalama 
60 bin ton civarında. Türkiye en fazla 
kestane ihracatını İtalya’ya yaparken, 
son yıllarda dünyanın en büyük kestane 
ihracatçısı olan Çin’den de kestane ithal 
ediyor. ZMO’nun kestane raporunda, 

“Türkiye zengin 
kestane genetik 
kaynaklarına sahip-
tir. Ülkemiz kestane 
üretiminde önemli 
ülkeler arasında yer 
almakla birlikte pa-
zarlama önemli bir 
sorundur. Kestane 
sektöründe üretim 

tekniği, hasat, depolama ve pazarlama 
konularında üreticide bilgi eksikliği mev-
cuttur. Ülkemizde diğer tarım ürünlerinin 
pazarlanmasında olduğu gibi kestane 
sektöründe de en önemli eksiklik kuş-
kusuz tanıtım ve reklam yetersizliğidir” 
görüşüne yer veriliyor.

TOTA ORMANINDAKİ ANIT 
KESTANE AĞACI
Kestane’deki üretim ve pazarlama sorun-
ları saymakla bitmiyor. Türkiye, birçok 
üründe gen merkezi olmasına karşın üre-
tim ve Pazar arasındaki örgütlenmedeki 
yetersizlikler yüzünden coğrafi avantajla-
rını layıkıyla değerlendiremiyor. Biz yine 
doğal kestane ormanlarına dönelim… 
Antalya’nın Manavgat ilçesinin dağ 
köyleri olan Altınkaya (Selge-Zerk) ve 
Ballıbucak’ta doğal kestane ağaçlarının 
meyveleri yerel halkın ihtiyacını karşılar. 
Isparta’nın Sütçüler ilçesindeki Tota Da-
ğında bulunan anıt kestane ağacı, 2002 
yılında “Tabiat Anıtı” olarak tescili edi-
lerek korumaya alınmıştır. Türkiye’nin 
önemli karaçam ormanlarını barındıran 
Tota Ormanı, ıhlamurdan kestaneye, 
saçlı meşeden ardıca farklı ağaç türlerine 
de ev sahipliği yapıyor.

ISPARTA KENT MERKEZİNDEKİ 
KESTANE ORMANI
Isparta’daki doğal kestane ormanları ise 
varlığı ülke genelinde çok bilinmese de 
Türkiye’nin çoğunluğu anıtsal nitelikteki 
ağaçlardan oluşan kestane topluluklarını 
barındırır. Kent merkezinde, Gülcü, Dere 
ve Yenice mahallelerinin güneyindeki 
dağlık coğrafya boyunca uzanan kestane 
ormanlarının en yoğun olduğu bölge 
Ayazmana Mesireliği olarak bilinen 
alanda yer alır. Yüzlerce yıllık anıtsal 
nitelikteki kestane ağaçlarının yayıldığı 
bu ormanın geçmişte kentteki yerli ahali 
tarafından korunduğu, kimi ağaçların 
sahipli olduğu anlatılır. Yenice ve Dere 

mahallelerindeki yaşlı 
kestane ağaçlarının da bir 
kısmının sahipli olması, 
bölgedeki doğal kestane 
ormanının yanında türün 
kültür üretiminin de 
yaygın olarak yapıldığını 
gösteriyor.

KUTSAL SU KAYNAĞININ 
YAMACINDAKİ ANITSAL 
KESTANE AĞAÇLARI
Yerel halkın “Ayazmana” 
olarak andığı bölge, kut-
sal sayılan su kaynağı, pı-
nar (Ayazma) anlamına geliyor. Kestane 
ormanının dibindeki bölgeden çıkan buz 
gibi sular, özellikle yaz aylarında yerel 
halkın içme suyu olarak tercih ettiği ka-
dim bir kaynak. Son yıllarda Ayazmana 
kaynağının suları azalmış olsa da akmayı 
sürdüren birkaç çeşme günün her saati 
elinde su kaplarıyla sırasını bekleyen 
insanlarla dolup taşıyor. Ayazmana Me-
sireliğinin yanında Ahi Pınarı, Minasın, 
Sidre, Halife Sultan, İki Kavacık, Sinap 
Suyu gibi önemli nefeslenme alanları 
da geçmişte kentin geleneksel buluşma 
kültürünün nabzının attığı yerler olmuş. 
Ayazmana ile komşu olan Halife Sultan 
türbesinin çevresi Hıdrellez kültürünün 
kentteki en canlı görünümüne sahne olan 

alanlardan biridir.

KENT HALKININ NEFESLENME ALANI
Ayazmana kestane ormanı, 1990’lı 
yıllarda belediye tarafından mesire yeri 
olarak düzenlenmiş. Günümüzde kestane 
ormanının bulunduğu yamaçları ve bu 
alanda bulunan kimi dinlence ve eğlence 
mekânları yerel halkın nefeslenme alanı 
olarak hizmet veriyor.  Ancak Ayazma-
na’nın bu amaçla kullanılmasının geçmi-
şi yüzlerce yıl öncesine dayanıyor.

AYAZMANA KESTANE ORMANINI 
GELECEĞE TAŞIMAK
Haziran ayında çiçeklenen kestane ağaç-
ları, Ayazmana yamaçlarını şenlendirir-
ken ziyaretçilerine de görsel bir şölen 
sunuyor. Kent içinde yer alması önemli 
bir şans olan Ayazmana’da kimi sorun-
lar da göze çarpıyor. Yüzlerce anıtsal 
kestane ağacının bir arada bulunduğu 
bu önemli doğal mirasın sağlıklı şekilde 
geleceğe aktarılması için kimi adımların 
atılması gerekiyor. Özellikle yaşlı ağaçla-
rın dibinde oluşturulan mangal alanları-
nın yeniden düzenlenmesi, çevresindeki 
yapılaşma baskısından ya da çeşitli 
nedenlerden dolayı kuruma belirtisi gös-
teren ağaçların çevresindeki baskılardan 
kurtarılması önemli. Ancak en önemlisi 
Ayazmana kestane ormanının anıt orman 
ya da doğal sit alanı olarak tescil edilerek 
koruma altına alınması gerek. Yerel 
halkın yüzlerce yıldır koruyarak önemli 
ölçüde bugüne taşıdığı bu doğal mira-
sın geleceğe aktarılabilmesi için alanın 
doğallığını bozmadan yapılacak kimi 
düzenlemeler, kutsal suyun kaynağında-
ki kestane ormanının yüzlerce yıl daha 
ayakta kalmasını sağlayabilir… 
n YUSUF YAVUZ

ANITSAL ORMAN  
KUTSAL SUYUN KAYNAĞINDAKİ KESTANE AĞAÇLARI

Isparta kent merkezinde, Ayazmana 
kestane ormanı, yaşlı ve anıtsal nite-
likteki yüzlerce ağaca ev sahipliği ya-
pıyor. Ayazmana ile komşu olan Halife 
Sultan türbesinin çevresi Hıdrellez 
kültürünün kentteki en canlı görünü-
müne sahne olan alanlardan biridir.

AĞLASUN ilçesindeki Sagalassos 
Antik Kenti’nde bulunan Antoninler 
Çeşmesi ile Gölhisar ilçesindeki Ki-
byra Antik Kenti’ndeki antik çeşme, 
Türkiye’de benzersiz özelliğiyle 
dikkati çekiyor. Her 2 çeşme de antik 
kaynağından gelen suyun akıtıla-
bildiği çeşmeler olarak biliniyor. 
Mehmet Akif Ersoy Üniversitesi 
Arkeoloji Bölümü Öğretim Üyesi 
ve Kibyra Antik Kenti Kazı Başkanı 
Prof. Dr. Şükrü Özüdoğru, bu yönüy-
le 2 çeşmenin de Türkiye’de eşsiz 
olduğunu söyledi.

ORİJİNAL KAYNAĞINDAN GETİRİ-
LEN SU AKITILDI
Kibyra’da 2006 yılından bugüne 
süren kazılarda önemli anıtsal yapılar 
ortaya çıktığını söyleyen Özüdoğru, 
“Bunlardan özellikle Kibyra’yı ulu-
sal ve uluslararası seviyede tanıtan, 
dünyada yapım tekniğiyle tek olma 
özelliğine sahip Medusa mozaiğimiz 

var. Bunun yanında agorada 2019 
yılından başlayarak kazısını tamam-
ladığımız bir anıtsal çeşmemiz var. 
2022 yılında ekibimiz tarafından bu 
çeşmenin restorasyonu tamamlandı 
ve 2023 yılında orijinal kaynağın-
dan getirilen su akıtılmıştı. Bu da 
Medusa’dan sonra oldukça etkili 
oldu Kibyra’nın tanınmasında. Yine 
çeşmenin restorasyonu da bugünkü 

haliyle orijinal kaynağından getirilen 
suyun tekrar akıtılması ve eski işle-
vine kavuşturulması önemli ölçüde 
ses getirdi. Bu da yine ulusal ve 
uluslararası düzeyde çok fazla sayıda 
basın organlarında yer aldı. Kentin 
ziyaretçi sayısına etkisini görüyoruz. 
Son yıllarda Kibyra’yı ziyaret eden-
lerin sayısı günden güne artmaktaydı. 
Çeşmenin restorasyonundan sonra bu 

sayı neredey-
se 10 katına 
çıktı. Yeni 
kazı çalışma-
larımız bu 
çeşmenin yer 
aldığı agora-
nın 3’üncü 
terasındaki 
meydanda 
devam ediyor, 
yeni yapılar 
ortaya çıkı-
yor” dedi.

TÜRKİYE’DE SADECE BURDUR’DA VAR
Türkiye’de antik kaynağından ge-
tirilip suyu akıtılabilen 2 çeşmenin 
sadece Burdur’da bulunduğunu vur-
gulayan Özüdoğru, “Çeşme özellikle 
şu yönden önemli; biliyorsunuz ül-
kemizde antik kaynağından getirilip, 
suyu akıtılan 2 anıtsal çeşme var. Her 
2’si de Burdur’da. 
İlki Ağlasun ilçesindeki Sagalassos 
Antik Kenti’nde bulunan Antonin-
ler Çeşmesi. İkincisi de Gölhisar 
ilçemizde Kibyra Antik Kenti’nde. 
Turizm açısından bu gelişmeler 
önemli. Turizm potansiyeli ve bu 
bölgeye olan ilgi, yeni restorasyon 
ve kazı alanlarıyla kent günden güne 
açığa çıktıkça daha da artacaktır. 
Özellikle Antalya gibi bir turizm 
kentinin yanı başında, Burdur’un 
en azından bu turizm payından hak 
ettiği değeri bu çalışmalar netice-
sinde bulacağı kanısındaydım” diye 
konuştu. n DHA

ÇEŞMELERDEN TARİH AKIYOR
Suyu binlerce yıl önceki kaynağından geliyor

TÜRKİYE’de antik kaynağından gelen suyun akıtılabildiği 2 çeşme de Burdur’da yer alıyor. Kibyra 
Antik Kenti Kazı Başkanı Prof. Dr. Şükrü Özüdoğru, Sagalassos Antik Kenti’ndeki ünlü Antoninler 
Çeşmesi ile Kibyra’daki antik çeşmenin bu yönüyle Türkiye’de benzerinin bulunmadığını söyledi.
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Trendyol Süper Lig’in 
9. haftasında Corendon 
Alanyaspor, kendi evinde 
ağırladığı Kasımpaşa’ya 
d 2-1 yenildi.. Alanya’da 

maça golle başlayan Kasımpaşa 2. 
dakikada Gökhan Gül’ün asistinde Ben 
Ouanes ile 1-0 öne geçti. Kasımpaşa’da 
Hırvat isim Josip Brekalo 34. dakikada 
durumu 2-0 yaptı. 

İKİNCİ YARI BASKI VARDI 
İlk yarı bu skorla sona ererken ikinci 
yarıda Alanyaspor baskısı vardı. Ev 
sahibi 66. dakikada S. Cordova ile 
farkı bire indirse de beraberlik golü-
nü bulamadı ve maçı Kasımpaşa 2-1 
kazandı. İstanbul temsilcisi bu galibi-
yetle puanını 11 yaparken Alanyaspor 9 
puanda kaldı.

DAHA DİKKATLİ OLMAMIZ GEREKİYOR 
Trendyol Süper Lig’in 9. haftasında 
Alanyaspor, sahasında Kasımpaşa’ya 

2-1 mağlup oldu. Maçın ardından 
düzenlenen basın toplantısında karşılaş-
mayı değerlendiren Alanyaspor Teknik 
Direktörü Fatih Tekke, “Bir yıl önce 
Alanyaspor’a ilk geldiğimizde Galata-
saray ve Gaziantep’e karşı oynadığımız 
maçı hatırlayarak başlamak istiyorum. 
O maçı kaybettik, ancak olumlu tarafın-
dan bakarsak bugün çok iyi oynadığı-
mız bir maç oldu. Maça 1-0, hatta 2-0 
geride başlamak ve bu skordan dönmek 
için neredeyse her şeyi denedik. Herkes 
ikinci yarıdan bahsediyor ama bence 
maçın dönüm noktaları ilk yarıdaydı. 
İlk yarıda 1-0’iken hatta 2-0’iken bera-
berliği yakalayabileceğimiz anlar oldu. 
Üçüncü bölgede daha dikkatli olmamız 
gerekiyor” diye konuştu.

MAĞLUBİYETİN SORUMLUSU 
TAMAMEN BENİM
İlk yarıda rakibe karşı iki farklı bas-
kı yaptıklarını ve ikisinde de başarılı 

olduklarını aktaran Tekke, “Rakibin ilk 
yarıda birkaç tehlikeli pozisyonu vardı. 
İkinci yarıda ise bizim hatamızdan kay-
naklanan bir pozisyonları oldu. O pozis-
yonda maçı 3-0 bitirebilirlerdi. Ancak 
genel hatlarıyla baktığımızda, oyunun 
etrafında ve içinde daha iyi şeyler 
yapabilseydik, bugün galip gelebilirdik. 
Tabii, mağlubiyetin sorumlusu tama-
men benim. Oyuncularımın emeklerine 
sağlık. Haftaya bir Antalyaspor ile derbi 
maçımız var. Şu an buna odaklanmamız 
gerekiyor. Alanyaspor Teknik direktörü 
olarak her zaman şunu söylüyorum. 
İnşallah cezalı ve sakatlarımız olmaz. 
Devre arasına kadar hedeflediğimiz 
puanları almak zorundayız. Bu puanlar 
çok önemli değil, ne kadar fazla puan 
toplayabilirsek o kadar iyi” ifadelerini 
kullandı. 

ÖNEMLİ DAKİKALAR 
2’nci dakikada Kasımpaşa öne geçti. 
Sol taraftan gelişen Kasımpaşa atağında 
Gökhan Gül’ün ceza sahası içerisine 
yerden gönderdiği topla savunma arka-
sında buluşan Ben Ouanes’in vuruşunda 
meşin yuvarlak filelerle gitti: 0-1.
8’inci dakikada Alanyaspor’un sağ 
taraftan gelişen atağında savunmadan 
Fatih Aksoy’un uzun pasında topla 
buluşan Augusto’nun ceza sahasına içe-
risine kat ederek yaptığı vuruşunda top 
direğin üstünden az farkla dışarı çıktı.
34’üncü dakikada Kasımpaşa farkı 
ikiye çıkarttı. Sol kanattan Cafu’nun 
kullandığı kornerde kaleci Ertuğrul 
Taşkıran’ın uzaklaştırmak istediği top 
Brekalo’nun önüne düştü. Brekalo’nun 
vuruşunda meşin yuvarlak filelerle 
buluştu: 0-2.
Karşılaşmanın ilk yarısı 2-0 Kasımpaşa 

üstünlüğüyle sonuçlandı.
57’nci dakikada merkezden gelişen 
Kasımpaşa atağında Ben Ouanes’in 
pasıyla savunma arkasında topla bulu-
şan Costa’nın vuruşunu kaleci Ertuğrul 
Taşkıran göğsüyle uzaklaştırarak gole 
izin vermedi.
66’ncı dakikada Alanyaspor farkı bire 
indirdi. Sağ taraftan gelişen atakta Bal-
kovec’in arka direğe gönderdiği ortada 
Aliti’nin kafayla indirdiği topu önünde 
bulan Cordova ağları havalandırdı: 1-2.
68’inci dakikada Alanyaspor’un sağ 
taraftan gelişen atağında Balkovec’in 
ortasına yükselen Cordova’nın kafa 
vuruşunu kaleci Gianniotis güçlükle 
kornere çeldi.
84’üncü dakikada Kasımpaşa’da soldan 
Yasin Özcan’ın ceza sahasına gönderdi-
ği ortaya gelişine vuran Fall’ın şutunu 
kaleci Ertuğrul Taşkıran kornere çeldi.
Mücadelede Kasımpaşa’nın 2-1 üstün-
lüğüyle tamamlandı. n DHA

ALANYA EVİNDE 
YENİLDİ 

Süper Lig’in 9’uncu haftasında Alan-
yaspor, sahasında Kasımpaşa’yı konuk 
etti. Mücadele 2-1 Kasımpaşa galibiyetiyle 
tamamlandı. Alanyaspor 9 puanda kaldı.

  

ALANYASPOR KASIMPAŞA

TEKNIK DIREKTÖR
FATIH TEKKE

HAKEMLER: CIHAN AYDIN, BAHTIYAR BIRINCI, MURAT ŞENER

TEKNIK DIREKTÖR
SAMI UĞURLU

Ertuğrul Taşkı-
ran - Hadergjo-
naj, Fatih Aksoy 
(Dk. 64 Lima), 
Aliti, Balko-
vec, Makouta, 
Richard, Efecan 
Karaca (Dk. 46 
Cordova), Janvier 
(Dk. 80 Rony 
Lopes), Yusuf 
Özdemir (Dk. 64 
Hwang), Augusto

Gianniotis - 
Winck, Opoku, 
Yasin Özcan, 
Rodrigues (Dk. 
83 Sadık Çift-
pınar), Gökhan 
Gül, Cafu (Dk. 
67 Barak), 
Ben Ouanes, 
Hajradinovic, 
Brekalo (Dk. 76 
Fall), Costa

1-2
STAT: 

GAİN Park 

GOLLER: 
Dk. 2 Ben 

Ouanes, Dk. 
34 Brekalo 
(Kasımpa-

şa) - Dk. 66 
Cordova 
(Alan-

yaspor)

SARI KART-
LAR: Cafu 
(Kasımpa-

şa) - Balko-
vec, Fatih 

Aksoy, 
Augusto, 

Hadergjo-
naj (Alan-
yaspor)

                                  

ANTALYA Aksu’da 9. Gelenek-
sel Yağlı Pehlivan Güreşleri dün 
gerçekleştirildi. Cumartesi akşamı 
ANFAŞ Fuar Alanı önünde Antal-
ya Büyükşehir Belediye Başkanı 
Muhittin Böcek’in destekleri ile 
gerçekleştirilen, Ozan Ali Ateş ve 
Zara konseri ile başlayan 9. Aksu 
Geleneksel Yağlı Güreşlerine 
bölge halkı yoğun ilgi gösterdi. 
Sabahın erken saatlerinde güreş 
severler tribünleri doldururken, 
bine yakın güreşçi er meydanında 
mücadele etti. 

BUZ KESTİ
Müsabakaların çok geç saatlere 
kalması dolayısı ile tribünler iler-
leyen saatlerde nerede ise boşaldı. 
Pehlivanlar buz kestiği final mü-
sabakası az sayıda kişi tarafından 
takip edildi. Tüm gün kıran kıra 
geçen güreşlerde finalde Ali İhsan 
Batmaz ile Mehmet Yeşil Yeşil 
mücadele etti. Ali İhsan Batmaz’ı 
yenen Mehmet Yeşil Yeşil başpeh-
livan oldu. Üçüncülüğü ise Osman 
Kan ve Yusuf Can Zeybek paylaştı.
Güreş ağalığı ihalesine ise yedi 
iş insanı katıldı. Ağalık ihalesini 

3 milyon 750 bin lira ile mevcut 
Güreş Ağası Kırbıyık Holding 
Yönetim Kurulu Başkanı iş insanı 
Harun Şahin Kırbıyık kazandı.

YILDIRIM’DAN TEBRİK
Aksu Yağlı Güreşlerini ve konser 
etkinliklerini başarılı bir organizas-
yon ile gerçekleştirdiklerini ifade 
eden Aksu Belediye Başkanı İsa 
Yıldırım, “Başpehlivanlığı kazanan 
hemşehrimiz Mehmet Yeşil Yeşil ve 
dereceye giren diğer tüm pehlivan-
larımızı tebrik ediyorum. Büyükşe-
hir Belediye Başkanımız Muhittin 
Böcek’e, Güreş Ağamız Şahin 

Harun Kırbıyık’a, 
katkı sağlayan iş in-
sanlarımıza, başkan 
yardımcılarımıza, 
meclis üyelerimize, 
birim müdürlerimi-
ze ve tüm personel-
lerimize teşekkür 
ederim” dedi.

SİYASET İLGİSİ
Güreşlere; Antalya 
Milletvekilleri Ay-

kut Kaya, Mustafa Erdem, Aliye 
Coşar, Cavit Arı, Hilmi Durgun, 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Muhittin Böcek, Aksu Kaymaka-
mı Ahmet Hikmet Şahin, CHP İl 
Başkanı Nail Kamacı, İl Kadın 
Kolları Başkanı Necla İnci Bayrak, 
Kırbıyık Holding Yönetim Kurulu 
Başkanı ve Güreş Ağası Şahin Ha-
run Kırbıyık , Konyaaltı Belediye 
Başkanı Cem Kotan, Serik Bele-
diye Başkanı Dr. Kadir Kumbul, 
Manavgat Belediye Başkanı Dr. 
Niyazi Nefi Kara, Kepez Belediye 
Başkan Vekili Adnan Kabaağaç, 
önceki dönem Antalya milletvekili 
Tuncay Ercenk, Antalya Gençlik 
ve Spor İl Müdürü Yavuz Gür-
han, Kemer Gençlik ve Spor İlçe 
Müdürü İlkay Kaya, siyasi parti 
temsilcileri, kurum müdürlerisi-
vil toplum kuruluşu temsilcileri, 
mahalle muhtarları, Olimpiyat-
larda ülkemize gümüş madalya 
kazandıran milli boksör Buse Naz 
Çakıroğlu ve çok sayıda davetli ile 
güreş sever katıldı. 
n ERTUĞRUL GÜN

YEŞİL YEŞİL BAŞPEHLİVAN
Aksu 9. Geleneksel Yağlı 
Pehlivan Güreşleri’nde final 
müsabakasına çıkan peh-
livanlar, 20 dereceye kadar 
düşen hava sıcaklığında kıran 
kırana mücadele etti. Baş-
pehlivanlık müsabakasının 
geç saatlere kalması dolayısı 
ile tribünler boş kaldı. Ak-
su’da Başpehlivan ikinci kez 
Mehmet Yeşil Yeşil oldu

ALANYASPOR maçının hazırlıklarına 
başladı. Antrenmana, 19 yaş altı takımı 
oyuncuları da katıldı. Onvo Antalyaspor, 
Trendyol Süper Lig’in 10. haftasında 
Corendon Alanyaspor ile 27 Ekim Pazar 
günü deplasmanda oynayacağı maçın 
hazırlıklarına ara vermeden başladı.
Kulüpten yapılan açıklamaya göre dünkü 
Galatasaray maçının ilk 11’in de forma 
giyen oyuncular, Atilla Vehbi Konuk 
Tesisleri’ndeki spor salonunda yenilenme 
çalışması gerçekleştirdi.
Diğer oyuncular, teknik direktör Alex de 
Souza yönetiminde sahada çalıştı.
Antrenmana, 19 yaş altı takımı oyuncula-
rı da katıldı. n AA

ANTALYASPOR’DA
DERBİ HAZIRLIĞI

BÖLGESEL Amatör Lig 6. Grupta 
şampiyonluk parolasıyla sezona başlayan 
ManavgatBelediyespor, kendi sahasında 
ağırladığı Anamur Belediyespor’u 1-0 
mağlup etti.İlk yarıya üstün bir oyun ile 
başlayan Manavgat Belediyespor, rakip 
kale üzerinde yoğun bir baskı kursa da 
aradığı golü bulamadı. Karşılaşmanın 
ilk yarısı golsüz sona erdi.İkinci yarıda 
da baskılı oyununu sürdüren Manavgat 
Belediyespor, bulduğu fırsatlardan yarar-
lanamadı. Anamur Belediyespor’unkont-
ra denemeleri ise Manavgat defansına 
takıldı. Son dakikalarına golsüz girilen 
karşılaşmada eşitliği 90+5’te muhteşem 
bir kafa vuruşuyla topu ağlara gönderen 
Ahmet Hasan İmer bozdu.Manavgat 
Belediyespor, son dakikalarda gelen bu 
kritik golle üç puanın sahibi oldu.Bu 
sonuçla Manavgat Belediyespor, 3’te 3 
yapmayı başardı.

TARAFTAR DESTEĞİ ÖNEMLİ 
Maç sonunda teknik heyeti ve futbol-
cuları tebrik eden Manavgat Belediye 
Başkanı Dr.Niyazi Nefi Kara, Manavgat 
Belediyespor’un çok daha iyi yerlere ge-
leceğini söyledi. BaşkanKara, “İlk yarıda 
birçok fırsat bulduk, fakat final paslarında 
biraz daha dikkatli olmamız gereki-
yor. İkinci yarıda baskımızı artırdık ve 
sonunda aradığımız golü bulduk. Ahmet 
Hasan’ın attığı gol, azmin ve çalışmanın 
ödülü. Takımımızın gelişimi beni çok 
mutlu ediyor. Bu sezon, şampiyonluk 
hedefine ulaşmak için her maçı ciddiyetle 
oynayacağız. Taraftarlarımızın desteği 
bizim için çok değerli, onlarla birlikte bu 
başarıyı yakalayacağız.”dedi.   
n BÜLTEN/ MANAVGAT BELEDİYESİ 

Manavgat Belediyespor 
kazanmaya devam ediyor
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Antalyaspor ligin 9’uncu 
haftasında mutlak galibiyet 
parolası ile çıktığı Galata-
saray mücadelesinden 3-0 

mağlup ayrıldı. Galatasaray’ın etkili 
oyunuyla üstün geçtiği maçta yıldız 
oyunculardan geldi. Kayıp serisine 
devam eden kırmızı beyazlı ekip, 
geride kalan 9 haftada 8 puan topla-
yarak 14’üncü sırada yer aldı. Antal-
yaspor geride kalan 9 haftada 5 kez 
İstanbul takımları ile karşı karşıya 
kaldı. Bu mücadelelerden Kasımpaşa 
ile 0-0 berabere kalırken Başakşehir 
karşısında 5-2’lik sonuçla ayrıldı. 
Kırmızı beyazlı takım Galatasaray, 
Beşiktaş ve Fenerbahçe mücadelele-
rinde de eli boş döndü. Antalyaspor 
19 golle ligin en fazla gol yiyen ikin-
ci takımı oldu. Karşı takım ağlarını 
ise 10 kez salladı. 
ALEX TARTIŞMASI
Galatasaray maçında tribünlerden ilk 
kez Alex’e yönelik istifa sesleri yük-
seldi. Alex bu sezon Antalyaspor’un 
başında Galatasaray maçıyla birlikte 
9. karşılaşmasına çıktı. Son 3 maçı-
nı kazanamayan Akdeniz ekibinin 
toplam 4 yenilgisi bulunuyor. An-
talyaspor 2 maçtan da beraberlikle 
ayrıldı. Maç sonrası saha ortasında 
takımı toplayalayan Alex, kısa bir 
konuşma yaptı. Ardından ise hayli 
üzgün olduğu görülen Alex, soyunma 
odasına giderken, taraftarlar ise tri-
bünlere doğru yönelerek taraftarı al-
kışlayıp sonuçtan dolayı özür diledi. 
Tribünlerden yüksele istifa seslerinin 
ardından teknik direktör Alex’in ge-
leceği tartışma konusu oldu. Yönetim 
ise kötü gidişatın faturasını fikstüre 
keserek, Alex ile yola devam etme 
kararı aldı. 
TAKIMA GÜVENİYORUZ
Körfez Gazetesine açıklamalarda 
bulunan Alex’in gönderilmesinin 

gündemde olmadığını ifade eden An-
talyaspor Asbaşkanı Basın Sözcüsü 
Fatih Gürcü, “Alex görevine devam 
ediyor. Zor bir fikstür 5 İstanbul 
takımı ile karşılaştık. İyi bir kadro-
muz var, bunun yanında eksiklerimiz 
de var. Alanya maçına en iyi şekil-

de hazırlanıyoruz. Alanya maçını 
kazanarak bir çıkış yakalayacağımıza 
inanıyoruz. Biz yönetim olarak bu 
kadromuza güveniyoruz.  Ligin daha 
başındayız. Daha önümüzde çok yol 
var” sözlerine yer verdi. 

HAZIRLIKLAR BAŞLADI
Onvo Antalyaspor, Trendyol 
Süper Lig’in 10. haftasında 
Corendon Alanyaspor ile 
deplasmanda oynayaca-
ğı maçın hazırlıklarına 
hız kesmeden başladı. 
Alanyaspor karşılaşması 
öncesinde teknik ekip ve 
futbolcular, sıkı bir ant-
renman programıyla bu 
kritik maç için hazırlıkla-
rını sürdürüyor. Galata-
saray maçında ilk 11’de 
forma giyen futbolcular, 
haftanın ilk antrenma-
nında fitness salonunda 
yenileme çalışması 
yaparak, yoğun tem-
podan kaynaklanan 
yorgunluğu atmaya 
odaklandı. Bu oyuncu-
ların fiziksel toparlanma-
sına büyük önem verilirken, 
diğer futbolcular ise sahada 
taktik ve teknik çalışmalar 
gerçekleştirdi. Antrenmana 
ayrıca Antalyaspor U19 takımının 
oyuncuları da dahil edildi. 

Antalyaspor’un teknik direktörü ve 
ekibi, her bir oyuncu ile birebir ilgi-
lenerek hem fiziksel hem de mental 
olarak takımın en iyi seviyeye ulaş-
masını sağlamaya çalıştı. Özellikle 
takımın yıldız isimlerinden Alex, 
oyunculara yakın ilgi göstererek tec-
rübelerini paylaştı ve motivasyonla-
rını yüksek tutmalarına yardım-
cı oldu. Antrenman boyunca 
takımın moralinin oldukça 
yerinde olduğu, oyuncuların 
birbirleriyle uyumlu ve po-
zitif bir atmosferde çalıştığı 
gözlemlendi.
n ERTUĞRUL GÜN-
ÖZEL HABER

ANTALYASPOR’DA 
ALEX TARTIŞMASI!
Süper Lig’de 9 haftada 8 puan toplayarak 14’üncü sırada yer alan Antalyaspor’da yüzler gülmüyor. Geçtiğimiz Pazar günü oynanan 
Galatasaray mücadelesinden 3-0 mağlup ayrılan kırmızı beyazlı ekipte, teknik direktör Alex’in geleceği tartışma konusu oldu. Öfke-
li taraftarlar, Alex’i istifaya davet etti. Yönetim ise kötü gidişatın faturasını fikstüre keserek Alex ile yola devam etme kararı aldı

KEPEZ Belediyesi, Gençlik 
ve Spor Bakanlığı ile Türkiye 
Atletizm Federasyonu’nun 
destekleriyle şehri uluslararası 
bir spor etkinliğiyle buluştu-

ruyor. Avrupa Atletizm Birliği 
tarafından organize edilen 
uluslararası SPAR Avrupa 
Kros Şampiyonası, 8 Aralık 
Pazar günü yapılacak. Bu 

dev etkinlik; bilim merkezi, 
müzeler, kütüphaneler, sanat 
galerisi, botanik park, yeşil 
alanlar, festival meydanı ve 
sosyal tesislerinin bulunduğu 

DokumaPark’ta düzenlenecek. 
MADRİD’E DEĞİL KEPEZ’E…
Türkiye, yaklaşık 30 yıllık 
şampiyona tarihinde ilk kez 
Avrupa Kros Şampiyonası’na 
ev sahipliği yapıyor. Avrupa 
Atletizm Birliği Yönetim 
Kurulu, Polonya’nın Varşova 
şehrinde geçtiğimiz yıl yap-
tığı toplantıda, İspanya’dan 
Madrid, Galler’den Cardiff 
şehirleri ile Ukrayna’nın aday 
olduğu şampiyonun organi-
zasyonu, oy birliğiyle Kepez 
ilçesine verdi. Belçika’nın 
başkenti Brüksel’de, 2023’te 
29.’uncusu düzenlenen Av-
rupa Kros Şampiyonası’nın 
bayrağı, Antalya Kepez Bele-
diyesi’ne teslim edildi. 
n BÜLTEN/KEPEZ 
BELEDİYESİ 

Kepez’de önemli
bir organizasyon Burdur Birinci Amatör 

Küme’de yeni sezon pazar 
günü Gazi Atatürk ve Kışla 
stadyumlarında oynanan 
karşılaşmalarla başladı. 10 
takımın mücadele ettiği 
ligin ilk haftasında fileler 
15 kez havalandı. Oynanan 
müsabakalarda Burdur 

Gençlerbirliği 0- Karaman-
lıspor 1, Burdur Maküspor 
0- Gölhisar Vefaspor 0, 
Tefenni Belediyespor 3- 
Gölhisarspor 1, Burdur 
Belediyespor 0- Kılavuzlar 
Gençlikspor 0, Burdurspor 
10- Burdur Gölspor 0 so-
nuçları alındı. n DHA

Birinci Amatör’de 
mücadele başladı 

Limak Holding tarafından 
düzenlenen Limak Kemer 
Golf Cup 2024, golf dünyasını 
İstanbul’da bir araya getirdi. 
19-20 Ekim tarihlerinde Kemer 
Golf Kulübü’nde geniş bir 
katılımla gerçekleşen turnu-
vaya, golf tutkunları yoğun 
ilgi gösterdi.   Toplam 17 
kategoride geniş bir katılımla 
düzenlenen Limak Kemer Golf 
Cup 2024 ödülleri 20 Ekim’de 
düzenlenen ödül töreni ile 
sahiplerini buldu. Erkeklerde 

Selim Evrengil, kadınlarda ise 
Çağla Metin Gross birincisi un-
vanının sahibi olurken, ödülleri 
Limak Şirketler Grubu Onursal 
Başkanı Nihat Özdemir tara-
fından takdim edildi. Junior 
kategorisinde Gross birincisi 
Can Marko Özdemir ve mi-
niklerde Gross birincisi Ayşe 
Mina Gündoğar da kazananlar 
arasına isimlerini yazdırdı. 
Ödül töreni sonrası renkli gece 
Melsum Erdost ve Mest Band 
konseriyle devam etti.  İHA 

ÖDÜLLER VERİLDİ


